
B A N D O
AUGA MOSCOSO

Xosé  Luciano  Otero  Camiña,  Alcalde  do  Concello  de 

Pazos de Borbén

FAI SABER

Que tras as incidencias detectadas na auga de consumo 

de Moscoso o Concello realizou novas analíticas.

Recibidos os resultados,  estes amosan que  todos os 

parámetros  están  dentro  da  normalidade e  a  auga 

recuperou a súa calidade habitual. 

Para máis información pode contactar coas oficinas 

municipais.

O que se fai público para xeral coñecemento.

DOCUMENTO ASINADO ELECTRONICAMENTE

C
od

. V
al

id
ac

ió
n:

 7
4T

M
M

PK
KR

H
H

2G
PJ

9P
6G

C
W

3F
5J

 
C

or
re

cc
ió

n:
 h

ttp
s:

//p
az

os
de

bo
rb

en
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.g
al

/ 
D

oc
um

en
to

 a
si

na
do

 e
le

ct
ro

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 a
 p

la
ta

fo
rm

a 
xe

st
io

na
 e

sP
ub

lic
o 

| P
áx

in
a 

1 
a 

1


	AUGA MOSCOSO

		esPublico Gestiona - Concello de Pazos de Borben
	2025-06-04T13:58:59+0200
	Pazos de Borben
	XOSÉ LUCIANO OTERO CAMIÑA - 36122603E (FIRMA)
	acepto




